
PROTOKÓŁ Nr XXI/2016

z XXI Sesji Rady Miejskiej w Wyrzysku, 

która odbyła się w dniu 24 maja 2016 r. od godziny 1400 do 1505 w sali nr 9 Urzędu Miejskiego

w Wyrzysku

Obecni:

Radni Rady Miejskiej w Wyrzysku, lista obecności stanowiąca załącznik nr 1,

Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska,   

Tadeusz Perliński – Zastępca Burmistrza Wyrzyska, 

Grażyna Urbanek – Skarbnik Gminy,

Wiesława Krasocka – Sekretarz Miasta i Gminy Wyrzysk,

Ireneusz Subczyński– Radca Prawny.

Kierownicy Referatów Urzędu Miejskiego i samodzielne stanowiska:

Anna Kubich – inspektor ds. ochrony środowiska,

Daria Stranz – Kierownik Ref. GNRiL,

Wiesław Nowicki – Kierownik Biura ds. IriGK,

Marcin Radeberg-Skorzysko – Kierownik Biura ds. zagospodarowania przestrzennego,

Adam Smełsz – inspektor ds. informatyki,

Mateusz Murach – podinspektor ds. promocji i rozwoju gminy.

Kierownicy jednostek i zakładów budżetowych:

Beata Borowczak – Kierownik OSiR-u,

Hanna Łapacz – Kierownik MGOPS,

Magdalena Strzałkowska- Dyrektor SAPO,

Magdalena Smełsz – Kierownik Biblioteki w Wyrzysku.

Inni goście:

Stanisław Wełniak – Wiceprzewodniczący Rady Powiatu w Pile,

Tomasz Bugajski – Radny Rady Powiatu w Pile,

Przemysław Pochylski – Etatowy Członek Zarządu Starostwa Powiatowego w Pile, 

Nadkomisarz Sebastian Chabowski – Zastępca Komendanta Komisariatu Policji w Wyrzysku,

prasa,
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Sołtysi - lista obecności stanowiąca załącznik nr 2,

Przewodniczący Zarządu Osiedli  w Wyrzysku – lista obecności stanowiąca załącznik nr 3.  

Porządek sesji:

1. Otwarcie sesji.

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

3. Wybór sekretarza obrad.

4. Przedstawienie porządku sesji.

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

6. Sprawozdanie  Burmistrza  z  działalności  w  okresie  międzysesyjnym,  w  tym

z wykonania uchwał Rady Miejskiej.

7. Wystąpienia radnych Rady Powiatu w Pile oraz innych gości. 

8. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku w sprawach:

1) zmian w budżecie Gminy Wyrzysk na 2016 r.,

2) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Wyrzysk na lata 2016-2023,

3) przyjęcia  Strategii  Rozwiązywania  Problemów Społecznych  Gminy Wyrzysk  na  lata

2016-2025,

4) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Społecznej Komisji Mieszkaniowej.

   9.  Informacja  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  i  Radnych  o  działaniach  podejmowanych

w okresie międzysesyjnym.

    10. Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych w okresie międzysesyjnym interpelacjach

            oraz odpowiedziach na te interpelacje.

    11. Interpelacje i zapytania radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

    12. Wystąpienia sołtysów i przewodniczących Zarządów Osiedli.                                               

    13. Wolne głosy i wnioski.

    14. Zakończenie obrad.

Przebieg obrad:

Ad. 1 Sesję otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej  w Wyrzysku –

Pan Stefan Rymer. Przewodniczący rady bardzo serdecznie przywitał zaproszonych gości.

Ad. 2 Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  w  chwili  otwarcia  w  obradach  uczestniczyło  14

radnych, tj. 93,3 % ustawowego składu organu. 
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Nieobecny radny, Pan Grzegorz Ozimina. 

Ad. 3 Obowiązki sekretarza obrad zgodnie z zasadą wg kolejności alfabetycznej objęła radna, Pani

Teresa Pinkowska.  

Ad. 4 Przedstawienie porządku sesji.

Przewodniczący Rady przedstawił poszczególne punkty porządku obrad, a następnie zapytał, czy

do przesłanego porządku obrad są uwagi bądź propozycje zmian?

Uwag nie zgłoszono. 

Następnie Przewodniczący Rady powiedział,  że  swoją nieobecność prosiła  usprawiedliwić Pani

Iwona Schulz – radna Rady Powiatu w Pile oraz Pani Barbara Piorunowska – Prezes Towarzystwa

Przyjaciół  Wyrzyska.  Kontynuując  Pan  S.  Rymer  powiedział,  że  ma  serdeczną  prośbę,  która

na Komisjach została zgłoszona przez radnych aby na czas sesji  wyłączyć komórki,  dlatego że

rozpraszają one uwagę i zakłócają porządek obrad. 

Ad. 5 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

Przewodniczący Rady poinformował, że protokół zwyczajowo dostępny był do wglądu w biurze

Rady,  a  także  przed  Sesją  i  była  zatem możliwość  zapoznania  się  z  jego  treścią.  W związku

z powyższym zapytał, czy ktoś z radnych chciałby wnieść uwagi do przedstawionego protokołu?

Uwag nie zgłoszono.

W wyniku głosowania, Rada jednogłośnie, w obecności 14 radnych przyjęła protokół z XX sesji

Rady Miejskiej w Wyrzysku, która odbyła się 28 kwietnia 2016 roku.

Ad. 6 Sprawozdanie  Burmistrza  z  działalności  w  okresie  międzysesyjnym,  w  tym

z wykonania uchwał Rady Miejskiej.

Dyskusji nie podjęto.

Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie  międzysesyjnym oraz informacja z realizacji

uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku podjętych na XX sesji w dniu 28 kwietnia 2016 r. stanowi

załącznik nr 4.

Ad. 7 Wystąpienia radnych Rady Powiatu w Pile oraz innych gości.

Pan  Stanisław  Wełniak  –  Wiceprzewodniczący  Rady  Powiatu  w  Pile powiedział,  że  chciałby

przedstawić sprawy jakie wnosili  przed sesją koledzy sołtysi  oraz radni.  W związku z tym Pan

S. Wełniak powiedział, że zapisał drogę w Rzęszkowie aby w tym roku realizowana była dalsza
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część z wykonaniem nalewki oraz jej posypaniem o co wnioskował sołtys Rzęszkowa. Ponadto

Sołtys Rzęszkowa wnioskował o zrobienie kładki na rowie, co było realizowane w zeszłym roku

lecz procedury źle przebiegały gdzie nie wiadomo kogo była działka lecz jest to działka powiatowa

i będą starania aby w tym roku zostało to zrealizowane. Kontynuując Wiceprzewodniczący Rady

Powiatu w Pile  powiedział,  że  kolejna zgłoszona sprawa dotyczyła wyciętych gałęzi  na drodze

z Polinowa do Kościerzyna Wielkiego, które obecnie zalegają przy drodze. Kończąc Pan S. Wełniak

powiedział, że kolega radny Stefan Wełniak zgłosił chodnik na ulicy Dworcowej w miejscu od ulicy

Pięknej do ulicy Staszica. 

Radny,  Pan Leszek Matuszewski powiedział,  że  chciałby zgłosić  sytuację  na ulicy Dworcowej

w Osieku nad Notecią gdzie przy posesji nr 6 robiona była kanalizacja i w obecnej chwil zapada się

tam droga, asfalt ma duże wgłębienie. W związku z tym radny poprosił aby zwrócić na to uwagę

i wykonać działanie w kierunku naprawy.

Pan Stanisław Wełniak – Wiceprzewodniczący Rady Powiatu w Pile powiedział, że zapisał sprawę,

a codziennie jeździ tą drogą i zna sprawę.

Radny,  Pan Ireneusz  Przydział powiedział,  że  na  poprzedniej  sesji  prosił  o  uprzątnięcie  gałęzi

na drodze w Konstantynowie, które do  tej pory nie zostały usunięte. 

Pan Stanisław Wełniak – Wiceprzewodniczący Rady Powiatu w Pile powiedział, że również sprawa

jest znana ponieważ w tym samym dniu wycinane były gałęzie na drodze Polinowo-Kościerzyn

i podejrzewa się, że jak będą usuwane to od razu jedne i drugie.  

Ad. 8. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku w sprawach:

1)  zmian w budżecie Gminy Wyrzysk na 2016 r.,

Przewodniczący  rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem  obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

W związku z powyższym Przewodniczący rady poprosił Przewodniczących prowadzących obrady

o  przedstawienie  opinii  poszczególnych  komisji  na  temat  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian

w budżecie Gminy Wyrzysk na 2016 r.

Radny, Pan Ireneusz Przydział poinformował,  że na wspólnym posiedzeniu w dniu 23 maja br.

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego,  Komisja  Spraw Społecznych i  Bezpieczeństwa i

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Natomiast  Komisja  Rewizyjna  głosowała  następująco:  2  członków  głosowało  ,,za”  oraz  1

członek ,,wstrzymał się” od głosu.

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?
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Nie podjęto dyskusji.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania.

W wyniku głosowania uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 14 głosach „za”.

Uchwała Nr XXI/164/2016 stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

O godzinie 14:17 na salę obrad przybył radny, pan Grzegorz Ozimina. 

2) zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej

Gminy Wyrzysk na lata 2016-2023,

Przewodniczący  rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem  obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

W związku z powyższym Przewodniczący rady poprosił Przewodniczących prowadzących obrady

o przedstawienie opinii poszczególnych komisji na temat projektu uchwały zmieniającego uchwałę

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wyrzysk na lata 2016-2023.

Radny, Pan Ireneusz Przydział poinformował,  że na wspólnym posiedzeniu w dniu 23 maja br.

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego,  Komisja  Spraw Społecznych i  Bezpieczeństwa i

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Natomiast  Komisja  Rewizyjna  głosowała  następująco:  2  członków  głosowało  ,,za”  oraz  1

członek ,,wstrzymał się” od głosu.

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Nie podjęto dyskusji.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania.

W wyniku głosowania uchwała podjęta została przy 14 głosach „za” oraz 1 głosie ,,przeciwnym”.

Uchwała Nr XXI/165/2016 stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

3) przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Wyrzysk na lata

2016-2025,

Przewodniczący  rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem  obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

W związku z powyższym Przewodniczący rady poprosił Przewodniczących prowadzących obrady

o przedstawienie opinii poszczególnych komisji na temat projektu uchwały w sprawie  przyjęcia

Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Wyrzysk na lata 2016-2025.
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Radny, Pan Ireneusz Przydział poinformował,  że na wspólnym posiedzeniu w dniu 23 maja br.

wszystkie Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Nie podjęto dyskusji.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania.

W wyniku głosowania uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 15 głosach „za”.

Uchwała Nr XXI/166/2016 stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

4) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Społecznej Komisji Mieszkaniowej.

Przewodniczący  rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem  obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

W związku z powyższym Przewodniczący rady poprosił Przewodniczących prowadzących obrady

o przedstawienie opinii poszczególnych komisji na temat projektu uchwały zmieniającego uchwałę

w sprawie powołania Społecznej Komisji Mieszkaniowej.

Radny, Pan Ireneusz Przydział poinformował,  że na wspólnym posiedzeniu w dniu 23 maja br.

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego,  Komisja  Spraw Społecznych i  Bezpieczeństwa i

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Natomiast Komisja Rewizyjna głosowała następująco: 2 członków głosowało ,,za” oraz 1 członek

głosował ,,przeciw”.

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że podjęcie uchwały związane

jest z przejściem na emeryturę pracownika Urzędu Miejskiego w Wyrzysku z dniem 1 kwietnia

2016 roku i ta osoba była członkiem Społecznej Komisji Mieszkaniowej. W związku z tym nowym

członkiem  Komisji  będzie  pracownik  zatrudniony  na  tym  stanowisku,  który  również  będzie

zajmować się obsługą kancelaryjną Komisji i tą osobą jest Pani Teresa Stefaniak.

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Nie podjęto dyskusji.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania.

W wyniku głosowania uchwała podjęta została, przy 14 głosach „za” oraz 1 głosie ,,przeciwnym”.

Uchwała Nr XXI/167/2016 stanowi załącznik nr 8 do protokołu.
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Opinie komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku dotyczące materiałów na XXI sesję Rady Miejskiej

w Wyrzysku w dniu 24 maja 2016 r. stanowią załącznik nr 9 do protokołu.

Ad. 9 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej i Radnych o działaniach podejmowanych

w okresie międzysesyjnym.

Dyskusji, nie podjęto. 

Ad.  10  Informacja  Przewodniczącego  Rady  o  złożonych  w  okresie  międzysesyjnym

interpelacjach oraz odpowiedziach na te interpelacje.

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  w  okresie  międzysesyjnym  nie  wpłynęła  żadna

interpelacja międzysesyjna. 

O godzinie 4:25 Przewodniczący Rady ogłosił 10-minutową przerwę.

O godzinie 14:35 wznowiono obrady.

Ad. 11  Interpelacje i zapytania radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

Radny, Pan Józef Jasik powiedział,  że dnia 9 maja odbyło się spotkanie mieszkańców Osieka

z projektantami drogi wojewódzkiej nr 194 i na tym spotkaniu mieszkańcy wyrazili swoją opinie

oraz zgłosili swoje uwagi. W związku z tym radny zapytał, czy w rezultacie tego spotkania poszły

jakieś  wnioski,  sugestie  ze  strony urzędu do projektantów aby uwzględnić  głosy jakie  tam się

pojawiały  oraz  czy  projektanci  wyjechali  z  tego  spotkania  przekonani,  że  trzeba  dokonać

ewentualnie zmian w projekcie jeżeli chodzi o sam Osiek?

Pani  Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  wszystkie  wnioski,  które

pojawiły  się  na  tym  spotkaniu  zostały  zapisane  i  takie  pismo  zostało  skierowane

do Wielkopolskiego Zarządu Dróg, z którym prowadzi się rozmowy.  Natomiast takie spotkanie

ma zostać  ustalone  po  długim weekendzie.  Kontynuując  Pani  Burmistrz  powiedziała,  że  urząd

ustosunkował się do proponowanej wycinki drzew na całej długości i czeka się na efekty działań,

które podejmie inwestor. 

Radny, Pan Zbigniew Piotrowski powiedział, że chciałby poruszyć sprawę budynku przy ulicy

Lipowej 1 w Osieku gdzie na posesji stoją dwa budynki, z których jeden jest wielorodzinny, a drugi

mały  jest  pustostanem  i  grozi  zawaleniem.  Wyjaśniając  radny  powiedział,  że  należałoby  ten

budynek rozebrać aby nie zagrażał bezpieczeństwu osób, które tam mieszkają. 

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że w uzasadnieniu do uchwały

jaka była podejmowana na tej  sesji,  znajduje się zapis w dziale 700 Gospodarka mieszkaniowa

7



i w punkcie 2 gdzie zwiększa się kwotę tego paragrafu o 37 tys. zł m.in. na wycenę nieruchomości,

a  także  na  opracowanie  dokumentacji  z  powodu  rozbiórki  tego  wspomnianego  przez  radnego

obiektu. 

Radny, Pan Stefan Wełniak zapytał,  jak daleko posunięta  jest  sprawa związana z organizacją

ruchu w Osieku nad Notecią na nowych ulicach ponieważ miały zostać ustawione znaki?

Pani  Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  jest  się  w  trakcie

przygotowywania organizacji ruchu gdzie zadanie zostało zlecone i czeka się na efekt. 

Radny, Pan Leszek Matuszewski powiedział,  że Pani Burmistrz wspomniała o wycince drzew

m.in. przy ulicy Wyrzyskiej w Osieku nad Notecią. Kontynuując radny dodał, że znajdują się tam

trzy duże dęby przed przejazdem. W związku z tym radny zapytał, czy Pani Burmistrz ma wiedzę

czy one również podlegają planowanej wycince?

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że jak myśli się o tym samym

miejscu  to  w  tym  miejscu  jest  planowana  wycinka  lecz  walczy  się  o  utrzymanie  alei  drzew

znajdującej się na wjeździe do Osieka i jak projektant czy inwestor do tematu podejdzie się tego nie

wie. 

Radna, Pani Teresa Pinkowska powiedziała, że z soboty na niedzielę zostały poprzewracane duże

kosze od plastików i jeden z nich leży na chodniku, a drugi w trawie. Kontynuując radna dodała,

że poprzewracali to wandale, którzy nocami przesiadują przy byłej Pokusie, a powinny być nocami

piesze patrole. 

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że na sali jest Pani Anna Kubich

i temat na pewno podejmie. 

Ad. 14   Wystąpienia sołtysów i przewodniczących Zarządów Osiedli.

Sołtys  Gromadna,  Pan  Roman  Kowalski powiedział,  że  wraz  z  mieszkańcami  przyjrzał  się

remontom dziur  naprawianych  w asfalcie  i  te  miejsca,  które  zostały  już  naprawione  od  nowa

zaczynają się psuć. 

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że wdzięczna jest za każdy sygnał

i na sali jest Pan Kierownik, który natychmiast sprawą się zajmie jeżeli występują takie sytuacje. 

Zastępca  Przewodniczącego  Zarządu  Osiedla  Nr  2,  Pan  Antoni  Włoszczyk powiedział,

że chciałby się odnieść do Wysokiej Rady na odpowiedź pisma jaką otrzymał przed sesją dotyczącą

złożenia formalnego wniosku w sprawie obchodzenia świąt 11 listopada i 3 maja. Kontynuując Pan

A.  Włoszczyk  powiedział,  że  w  piśmie  Pan  Przewodniczący  odpowiada  iż  mając  na  uwadze

powyższe należy stwierdzić, że formy obchodów świąt w naszej gminie określa się jako tradycję.

Natomiast jeżeli chodzi o tradycję obchodów świąt 11 listopada i 3 maja to o ile sobie przypomina,
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a  jest  mieszkańcem  Wyrzyska  od  trzydziestu-ośmiu  lat  to  święta  niepodległościowe  zawsze

obchodzone były przy pomniku poległych znajdującym się przy ulicy Bydgoskiej. Następnie Pan A.

Włoszczyk dodał, że nie wie jak to się stało, że połączono wszystko i święta obchodzone są przy

Królu Chrystusie, a hołd należy się pomordowanym za wolność i obronę ojczyzny. Odnośnie święta

3 maja jakie odbyło się w tym roku Pan A. Włoszczyk powiedział, że zostało połączone z świętem

Maryjnym i wydarzył się niesforny incydent w kościele podczas uroczystości. Wyjaśniając Pan A.

Włoszczyk  powiedział,  że  jak  weszły  delegacje  do  kościoła  to  Ksiądz  Proboszcz  wyleciał

i wyprosił wszystkie uczestniczące delegacje i poprosił o ponowne wejście, a była to obraza dla

sztandarów Rzeczypospolitej Polskiej oraz wszystkich delegacji i władz samorządowych z Panią

Burmistrz na czele. Kończąc Wiceprzewodniczący Osiedla Nr 2 w Wyrzysku powiedział, że złożył

pismo dnia 10 maja aby to oddzielić żeby nie doszło do ponownych incydentów między władzą,

a kościołem. W związku z tym Pan A. Włoszczyk powiedział, że prosi Pana Przewodniczącego oraz

cały skład rady i Panią Burmistrz wraz z Wiceburmistrzem o zastanowienie się i podjecie takiej

rzeczowej opinii  w sprawie przeprowadzania tych świąt,  a kościół  może uczestniczyć  ale  musi

to być w oparciu o dogadanie się z Proboszczem. Natomiast Proboszcz wyrzyskiej parafii zaczyna

trząść całym urzędem.

Przewodniczący Rady, Pan Stefan Rymer powiedział, że prosi nie wygłaszać takich uwag pod

nieobecność danej osoby i jest inna możliwość przekazania takich uwag, a co innego byłoby gdyby

taka osoba była i nieładnie jest mówić o osobach, które nie są obecne. Zostało wyrażone stanowisko

na piśmie, na które została udzielona odpowiedź zgodna z literą prawa. Natomiast co do obchodów

świąt to był zwyczaj, nad którym rada pochyli się i rozważy jak problem rozwiązać ponieważ nie

jest  łatwo  zmieniać  pewne  zwyczaje  co  do  składania  wiązanek.  Kontynuując  Pan  S.  Rymer

powiedział, że jest to sprawa do rozwiązania lecz mieszka w tym mieście trochę dłużej niż Pan

Wiceprzewodniczący Osiedla i miejsca składania wiązanek były bardzo różne, a jedna jak i druga

figura  ma  swój  określony charakter.  Kończąc  Przewodniczący  Rady powiedział,  że  na  pewno

pochylą się i spróbują problem rozwiązać lecz nie jest to łatwy problem gdyż dotyczy społeczności

i należy z bardzo dużym wyczuciem podejść do tematu, a to wszystko o czym była mowa zostało

wszystkim radnym przekazane. Natomiast prosi się aby dalej tematu nie ciągnąc ponieważ to co się

stało już się nie odstanie, a należy podejść z bardzo dużą rozwagą oraz wyczuciem aby społeczność

była zadowolona. 

Zastępca  Przewodniczącego  Zarządu  Osiedla  Nr  2,  Pan  Antoni  Włoszczyk powiedział,

że dziękuje za obszerne wyjaśnienie i prosi o bardzo poważne rozważenie oraz delikatne podejście. 
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Ad. 15   Wolne głosy i wnioski.

Radny, Pan Piotr Radwański  powiedział, że Pani Burmistrz uczestniczyła ostatnio w spotkaniu

Związku Międzygminnego. W związku z tym radny zapytał, co dalej z regulaminem?

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że wnioski gmin w dużej mierze

zostały  uwzględnione  przez  związek  i  nowy  regulamin  jest  opiniowany  m.in.  przez  sanepid

i WFOŚ. W związku z tym ma się nadzieję, że uda się wprowadzić nowy regulamin w najbliższych

miesiącach, a myśli się o lipcu i zrobiło się wszystko żeby było dobrze dla mieszkańców. Następnie

Pani Burmistrz powiedziała, że chciałaby przekazać trzy komunikaty, z których pierwszy dotyczył

informacji  o  realizacji  ,,Programu  500+”  ponieważ  kierowane  są  pytanie  do  urzędu  w  jakiej

kolejności zostają rozpatrywane wnioski, czy w jakiej  liczbie wpłynęły.  W związku z tym Pani

Burmistrz powiedziała, że do dnia 23 maja do godziny 12:00 do MGOPS wpłynęło 981 wniosków,

z czego 916 w formie papierowej i 65 w formie elektronicznej. Natomiast wydano już 573 decyzje,

które  wydawane  są  w  kolejności  wpływu  wniosków.  Odnośnie  drugiego  komunikatu  Pani

Burmistrz powiedziała, że Gmina Wyrzysk przystąpiła do projektu ,,Podwórko Nivea” i  projekt

ma być realizowany, oczywiście jak pomogą mieszkańcy miejscowości Glesno. W związku z tym

Pani  Burmistrz  poprosiła  aby  włączyć  się  w  głosowanie  internetowe,  a  informacje  dotyczące

głosowania podane zostały na stronie urzędu. Jako gmina w Powiecie Pilskim jest się na I miejscu

ale dofinansowanie realizacji projektu będzie tylko możliwe dla 40 gmin, a ponad tysiąc zostało

zgłoszonych  i  jest  się  w  pierwszej  dwusetce.  Natomiast  bez  pomocy  mieszkańców  nie  da  się

zrealizować projektu, a dobrze byłoby aby zaapelować do rodzin, znajomych aby oddawali głos

i  taki  jedne  głos  dziennie  można  oddać  co  przyczyniłoby się  do  tego,  że  Szkoła  Podstawowa

w Gleśnie cieszyłaby się pięknym obiektem. W dalszej części Pani Burmistrz powiedziała, że dnia

28 maja na Skansenie w Osieku nad Notecią odbywać się będzie III edycja kampanii ,,Uzależnia

mnie  tylko  sport”,  której  patronuje  Marszałek  Województwa  Wielkopolskiego.  Natomiast

ta  kampania,  która odbywała się  w ubiegłym roku spowodowała,  że nie  tylko Gmina Wyrzysk

czynnie włączyła się w realizację projektu ale także wielu mieszkańców gminy chwyciło bakcyla

uprawiania  sportu,  a  dokładnie  dyscypliny  biegowej.  Kończąc  Pani  Burmistrz  powiedziała,

że bardzo zachęca aby przybyć dnia 28 maja o godzinie 14:00 na Skansen w Osieku nad Notecią

i kibicować zawodnikom, a jest to kampania, która ma łączyć rodziny. Natomiast w tym roku w tej

edycji Gmina Wyrzysk otrzymała dofinansowanie tego projektu w kwocie 10 tys. zł, a w ubiegłym

roku  w dwóch edycjach  łącznie  pozyskano  70  tys.  zł.  W tym roku  podobnie  jak  w  ubiegłym

pierwsza  kwota  dofinansowania  wynosi  10  tys  zł  przy  uczestnictwie  czterech  gmin:  Wysoka,

Krajenka, Wyrzysk i Chodzież. 

Pan Przemysław Pochylski – Etatowy Członek Zarządu Starostwa Powiatowego w Pile powiedział,
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że  chciałby  serdecznie  podziękować  w  imieniu  Pana  Starosty  Eligiusza  Komarowskiego

za zaproszenie na posiedzenie rady. Kontynuując Pan P. Pochylski dodał, że jest to jego debiut

ponieważ pierwszy raz jest na posiedzeniu rady gminy Powiatu Pilskiego i jest bardzo zadowolony

ponieważ prędkość posiedzenia jest bardzo dobra, a problemy oczywiście jak w każdej gminie są.

Kończąc Pan P. Pochylski powiedział, że wszyscy prężnie działają i trzymają rękę na pulsie, a czuje

się  zaszczycony,  że  mógł  wziąć  udział  w  tym  posiedzeniu  rady  oraz  mógł  się  przedstawić

i  ma  nadzieję,  że  takie  zaproszenia  będą  dalej  płynąć  aby  mógł  uczestniczyć  w  kolejnym

posiedzeniu Rady Miejskiej w Wyrzysku.

Przewodniczący Rady, Pan Stefan Rymer  powiedział, że Pan radny może się czuć zaproszony

na  każda  kolejną  sesję  tejże  kadencji  ponieważ  ta  rada  jest  bardzo  gościnna.  Natomiast

co do przebiegu sesji to odczucie może być, że krótko lecz całe dyskusje na temat porządku obrad

i uchwał odbywają się na Komisjach, i tam jest ,,pranie mózgu”. Kończąc Pan S. Rymer powiedział,

że sesja jest po to aby ewentualne wątpliwości, które narodzą się od powiedzenia Komisji do sesji

krótko  przedstawić,  co  usprawnia  przebieg  sesji,  a  ma  ona  określony charakter  i  tak  powinna

przebiegać. Natomiast dziękuje się za taką opinię. 

Ad. 16 Zakończenie obrad.

W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad o godzinie 15:05 Przewodniczący

Rady zamknął XXI sesję Rady Miejskiej w Wyrzysku dziękując wszystkim obecnym za udział.

Protokół sporządzono w jednym egzemplarzu, na podstawie zapisu magnetofonowego.

Protokół sporządziła: Przewodniczący Rady
Dagmara Pinkowska    (-) Stefan Rymer
podinsp. ds. obsługi rady gminy  
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